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Møte:  6/2021 

Dag:  Tirsdag 22. mai 2021 

Kl.:  18.00 – 20.15 

Sted:   Klubbhuset 
Tilstede: Frode Forbord, Aage Nordahl, Bjørn Wilhelm Nilsen, Karen Raaen Roland, Siri Eide, Caroline 

Baardsen, Øyvind Holthe og Morten Løvseth  
  
Forfall: Kristina Raaen Mjøs og Beate Kvamstad Lervold  
 
Saksliste: 

2021/41 Kommentarer til innkalling (referat 05/2021 vedlagt)      

2021/42 Orienteringsrunde styremedlemmer                                  

2021/43 Dugnad                                                                    

2021/44 Økonomi                                                                    

2021/45 Eventuelt, fordeling av sosiale tilskudd til lag                                                 

  
 
  

Saksnr Saksopplysninger Ansvar Frist 

2021/41 Kommentarer til innkalling (referat 03/2021 vedlagt). 
• Presentasjonen fra MIL 2025 ikke fulgte med referatet fra siste møtet. 

Presentasjonen sendes ut. 
 
Godkjent på mail. 
 

 
 

Frode 

 

2021/42 Morten (Marked) 
Morten har hatt et møte med markedsansvarlige i håndballavdelingen. Det er 
et ønske å få til et samarbeid mellom avdelingene med tanke på avtaler, 
sponsorer osv.  Det jobbes videre med denne saken. 

 
 
 
Morten 

 

2021/42 Åge (Nye baneflater) 
Arbeidsgruppen for Ny skole/nye idrettsflater har deltatt på et statusmøte i 
denne saken. Man venter på svar fra idrettsrådet. Lederen for denne 
arbeidsgruppen innkalles til de framtidige møtene i styringsgruppen. 
 
I det siste møtet i idrettsrådet ble sak om midlertidig klubbhus diskutert og 
godkjent. Det blir satt opp en brakkerigg på Viksletta mellom garasjen og 
Samfunnshuset, kommunen tar kostnadene. Når det gjelder finansieringen av 
nytt klubbhus for Malvik idrettslaget, så finner man ikke at det er satt av 
penger til dette i budsjett. Malvik kommune har imidlertid gitt beskjed om at 
det likevel er tatt høyde for nytt klubbhus i budsjettet. Det har pr. 22/6-21 ikke 
blitt lagt fram noen tegninger. Planer om å få til et møte i prosjektgruppen i 
uke 26. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Åge 
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2021/42 Øyvind 
Angående nedstenging av fotballen i forbindelse med korona-pandemien så 
hadde det vært veldig fint med mer og tydeligere informasjon fra kommunen. 
Det hadde også vært fint om denne informasjonen kom tydeligere fram på 
klubbens hjemmeside. Det har vært mange henvendelser fra foreldre i denne 
perioden, og man har til tider vært usikker på hva man skulle svare på vegne 
av klubben. Det hadde vært godt med en støtte fra hovedlaget. 
 
Når kommunen kommer med en sterk anbefaling, i stedet for et lovpålegg, så 
kan idretten både stenge ned og starte opp på kort tid. Ved lovpålegg så er 
minimum behandlingstid tre dager både for nedstenging og oppstart. 
 

 
 
 
 

 

2021/42 
2021/43 

Caroline (Dugnad) 
Toalettpapurdugnad: 
Abrahallen var åpen tre dager fra kl 17.0 -20.00 for uthenting av toalett- og 
tørkepapir. Det var bestilt 1360 toalettpapir og 456 tørkepapir. I tillegg kom ca 
60 frikjøp (9000,- i frikjøp). Det kom også noen etterbestillinger. 
Noe papir står i klubbhuset og dette må fraktes til Abrahallen. Det vil være en 
oppsamlingsdag (for de som ikke har hentet) 24/6 kl 17-19. Pr. torsdag 17/6-
21 var det 22 stk som ikke hadde hentet bestillingen, alle disse har fått beskjed 
via sms eller mail. Det var mer frikjøp i år enn i 2020. 
 
Bryggerifestivalen: 
Det har kommet en forespørsel 22/6 fra bryggerifestivalen. Skiavdelingen 
klarer ikke å fylle opp plassene og lurer på om fotballavdelingen er interessert 
i de ledige plassene. Betalingen er 150 kr/time og oppgavene er blant annet 
serveringsvakter, riggvakter og nedrigging. 
 
Styret synes at dette er en aktuell dugnad for lagene i fotballavdelingene, 
noen av lagene har allerede fått tilbud. 
 

  

2021/42 Karen (Kvalitetsklubb) 
Det jobbes med årshjul for fotballavdelingen. Kristina har vært i dialog med 
leder i Malvik idrettslag om oppsett/lay-out for årshjulet, da idrettslaget også 
jobber med dette nå. Det er planlagt et møte for å følge opp dette videre etter 
ferien. 

 
 
 
Kristina/  
Karen 
 

 

2021/42 Bjørn (Bane og anlegg) 
Nye søppelbøtter er bestilt og satt opp.  
 
Ett mål mangler ett hjul (har forsvunnet). 
 
Renhold toalett: 
Vasking på toalettene har ikke fungert optimalt etter at lagene selv skulle ta 
ansvar for dette. Det er enighet om at det i stedet bør settes ned en fast 
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gruppe som har ansvar for renholdet på toalettene. Åge sender en mail til 
tilsynsvaktene for å høre om de kan ta ansvar for dette renholdet. 
 
 
Søppel på Viksletta: 
Det har til tider vært mye søppel på Viksletta etter at Vikhammer skole har 
lånt banen. Bjørn sender mail til Vikhammer skole om dette. 
 
 
Skilt: 
Nye forskrifter om skilting angående granulat på banen. 
 
Det er ønskelig med skilt med smittevernregler som sette opp på banene, og 
man ønsker at gamle reklameskilt «friskes opp». 
 
Avtale – Drift av Vikslettta: 
Det er ikke skrevet et ny avtale mellom kommunen og MIL angående drift av 
banen. Styret er ikke kjent med at har vært en avtale for dette tidligere. 
 

 
Åge 

 
 
 
 

Bjørn 

2021/42 
2021/44 

Økonomi (Siri) 
Status økonomi: Ok. 
 
Det mangler noen trenerkontrakter. 
 
Vi tar en økonomigjennomgang på første styremøte etter sommeren. 
 

  

2021/45 Eventuelt 
Beredskapsgruppe: 
Ønsker en beredskapsgruppe som skal bistå trenerne ved uheldige episoder 
blant spillerne og på treningene. Det kan være nyttig at en slik gruppe består 
av medlemmer fra både på fotball og håndball. Frode tar det videre til 
håndballavdelingen. 
 
Skap på Viksletta: 
Det mangler skap på Viksletta til noen av lagene (de minste årsklassene). 
De minste årsklassene kan bruke fellesbua ved tribunen. Lagledere skal ha fått 
nøkkel. 
 
Bytte av kunstgress: 
Kunstgresset skal byttes første uken i juli (4 – 5 juli). 
 
 
Cupstøtte til lagene: 
Forslag om at det fordeles cupstøtte til lagene som skal brukes til å stimulere 
til aktivitet, eventuelt sosiale arrangement el.l. 
 

 
 
 
 

Frode 
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J/G7, J/G8 og J/G9:  
J/G10, JG11 og J/G 12:  
J/G13, J/G14, J15, G16,J17, J/G19, HS  
 
Dette er penger som er budsjettert under posten Stønad til samlinger. 
 
 
Dommerregninger: 
Hvis man dømmer kamper fra 12 år og oppover, så skal dommerne selv legge 
inn dette i FIKS. 
 
 
Malvik Extra-prosjektet: 
Syret ønsker en status på dette prosjektet, bl.a: 

• Hvordan fungerer det så langt? 
• Er det et stort oppmøte på Extra-treningene? Hvem kommer på disse 

treningene? 
• Er det stort oppmøte på lagenes egne treninger, og får man 

gjennomført disse treningene på en god måte. 
• Med mer 

 

 
 

 

Neste styremøte: August 2021 


